
Motion till GIF Sundsvalls årsmöte den 14 mars 2024

På sikt kommer damfotboll att åter integreras i föreningens verksamhet. Om tidsperspektivet
kan vi ha skilda uppfattningar, men inom en 4-5-årsperiod bör en integration vara realiserbar.
Det kändes avsnoppat och olustigt vid årsmötet 2023.

Skälen till damfotbollens integration är i dagens samhälle självklara och behöver inte tas upp
här.

Jag vill att man omgående tillsätter en arbetsgrupp(kanske den tidigare) med det uttryckta
målet att klubben om senast 5 år ska ha damfotboll i föreningens regi.

Gunnar Åsard


